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Temaer

• Dialog 

• Beredskap og sikkerhet

• Handlingsrommet – trenger vi nye regler?

• Hva har vi lært som vi kan ta med oss videre.
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Dialog

• Samarbeid med markedet har ikke vært mere relevant.

• Leveransesikkerheten er stort sett plassert hos leverandøren.

• Underleverandører får leveranseproblemer.

• Oppdragsgiver og leverandør må tenke på hvordan man kan 

avhjelpe risikoen leverandøren sitter med.
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Beredskap og sikkerhet

• Effektivisering og fokus på kostnader bør balanseres mot 

hensynet til beredskap og sikkerhet.

• Sikkerhetskrav til leverandørene

• Leveringsdyktighet

• Alternative varer eller leverandører

• Bristende forutsetninger

• Før kontrakten inngås

• Inngåtte kontrakter
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Handlingsrommet – trenger vi nye regler?

• Fra flyktningekrise til kovid til flyktningekrise

• Veiledning fra EU-kommisjonen om anvendelse av rammene 

for offentlige anbud i forbindelse med covid-19 krisesItuasjon

• Særlig hastetilfeller
• Situasjoner som ikke kunne forutses

• Tvingende grunner som gjør det umulig å overholde regelverkets frister

• Årsakssammenheng mellom situasjonen som ikke kunne forutses og det 

aktuelle behov

• Anvendes kun for å dekke et gitt tidsrom, inntil man finner en mer 

vedvarende løsning

5



Hva har vi lært?

• Godt samarbeid mellom oppdragsgiver og leverandør er 

viktig.

• Balanserte kontrakter avhjelper problemer.

• Flere leverandører på hver avtale.

• Sikre løsninger for ulike situasjoner i forkant.

• Etterlevelse av sosiale kriterier og samfunnshensyn.

• Sikre endringer i kontrakten gjennom kontraktsklausuler.
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Arnhild Dordi Gjønnes

Advokat

Team offentlige anskaffelser

Næringslivets Hovedorganisasjon (NHO)
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